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Fritidsnämnden 
Mötesdatum Mötets diarienummer  
2018-06-19 FRN 2018/28 

 

Plats och tid Söderslättshallen kl. 09.00–10.00 
  
Beslutande Anna Nordstrandh (S), Ordförande 

Gunnar Hedin (M) 
Mikael Månsson (M) 
Tomas Olsson (SD) 
Ismet Dedic (S) 
Niels Nielsen (S) 
Lena Bönnemark (M) 

  
Tjänstgörande ersättare Anna Holst (SD) 

Jeléna Simic (S) 
Göran Hansson (S) 
Christel Holmberg (M) 

  
Ersättare  
  
Övriga Jörgen Flink, Förvaltningschef, Kultur- och fritidsförvaltningen 

Maria Tigerschiöld, Nämndssekr, Kultur- och fritidsförvaltningen 
Emil Hansson, Nämndsekonom 
Anette Persson, Enhetschef, Ungdomsenheten 
Fredrik Seeger, Enhetschef, Idrottsenheten 
Karolina Jonasson, Enhetschef, Badhuset 
Martin Wedin Hansson, Enhetschef, Fritidsenheten 

 

  
Justeringens plats och tid Kultur- och fritidsförvaltningen 21 juni 
  
Paragrafer 35-50 
  
Sekreterare  
 Maria Tigerschiöld 
  
Ordförande  
 Anna Nordstrandh (S) 
  
  
Justerare Niels Nielsen (S) Lena Bönnemark (M) 
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 ANSLAG/BEVIS 
 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 
  
Beslutande organ Fritidsnämnden 
  
Datum då anslaget sätts upp 2018-06-26 
  
Datum då anslaget tas ned 2018-07-18 
  
Förvaringsplats Kultur- och fritidsförvaltningen 
  
Underskrift  
 Maria Tigerschiöld 
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§ 46 Extra isyta för träning 
Dnr FRN 2018/81 

Ärendebeskrivning 
Det råder tidsbrist i befintlig ishall. Situationen har varit besvärlig under ett antal år 
och med ett ständigt ökat intresse för både konståkning och ishockey finns det ett 
behov av ytterligare isyta i kommunen. Skridskogymnasium, föreningar och 
allmänhet samsas idag i ishallen där tiderna inte räcker till för att tillgodose behov 
och önskemål.  

Under åren 2010-2016 har konståkningen vuxit näst mest inom idrottsrörelsen sett 
till antalet deltagartillfällen. Trelleborgs konståkningsklubb är inget undantag och 
har på senare år lyckats knyta till sig framgångsrika elitsatsande 
ungdomar. Svenska konståkningsförbundet kommer inför säsongen 2018/2019 att 
införa en elitlicens. En beviljad elitlicens är en förutsättning för att Trelleborgs 
konståkningsklubb ska kunna behålla sina åkare som befinner sig på högsta 
tävlingsnivå. Träningsmängd och säsongslängd är två parametrar som inte kommer 
kunna tillgodoses men befintlig isyta. 

Även Trelleborgs ishockeyförening har en stark positiv trend när det gäller antalet 
aktiva barn och ungdomar. Föreningen kan med nuvarande istidsutrymme inte 
fortsätta att utvecklas. Ett för stort antal barn på isen samtidigt gör att det blir svårt 
för ledarna att bedriva en bra och trygg verksamhet. Andra problem som 
föreningen brottas med är sena träningstider, bristen på omklädningsmöjligheter 
och svårigheten att få istiderna att räcka för samtliga hemmamatcher. 

Förvaltningen ser även ett starkt ökat intresse för allmänhetens åkning. Inte minst 
sedan Fritidsbankens stora lager av skridskor flyttades upp och blev tillgängliga i 
Söderslättshallen. 

Flera olika förslag och idéer har diskuterats, bland annat att anlägga en träningshall 
intill befintlig ishall i Söderslättshallen. Till denna träningshall måste också 
omklädningsrum och förråd byggas för att tillgodose föreningarnas behov. En 
eventuell utbyggnad kommer ta ett stort antal parkeringsplatser i anspråk varvid en 
analys av trafiksituationen i området bör genomföras.  

I anslutning till en befintlig ishall byggs för tillfället en ny träningshall med 
liknande förutsättningar i Skövde. Projektet skall vara färdigställt i september 2018 
och träningshallen har en projektbudget på totalt 63 miljoner kronor. 

Ett annat alternativ som har presenterats av ett företag är att bygga en ny ishall i 
Maglarp. Företaget står i detta fall för investeringen och kommunen får tillgång till 
hallen genom ett längre hyreskontrakt. Företagets förslag finns i sin helhet som 
bilaga. 

För att kunna ta ställning till de båda alternativen krävs en tydlig kostnadsbild och 
analys av förslaget med en utbyggnad av Söderslättshallen. 
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Beslut 
Fritidsnämnden beslutar 

att uppdra åt förvaltningschefen att hos serviceförvaltningen beställa en 
förprojektering av olika alternativ med en utbyggnad vid Söderslättshallen. 

att trafiksituationen beaktas i förprojekteringen. 

att inom fritidsnämndens rambudget, på lämpligt kostnadsställe,  ta kostnaderna för 
ovan nämnda förprojektering. 

att redovisa förprojektering till fritidsnämnden i december 2018. 

att förprojekteringens ekonomi delrapporteras i oktober till fritidsnämnden. 

Skickas till 
Servicenämnden 
Trelleborgs Konståkningsklubb 
Trelleborgs Ishockeyförening 
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